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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  «Διαψεύδει δημοσίευμα της ΕΡΤ για ελλείψεις σε
ΜΕΘ η διοίκηση του ΠΓΝΙ

Πηγή: 7ΜΕΡΕΣ ΤΗΣ ΗΠΕΙΡΟΥ Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

224.76 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Διαψεύδει 
δημοσίευμα tns 
ΕΡΤ για ελλείψετε 
σε ΜΕΘ η διοίκηση 
του ΠΓΝΙ

Προϊόν sAAmoiis πληροφόρησή», χαρακτηρίζει η δι
οίκηση του ΠΓΝΙ σε ανακοίνωσή Tns, δημοσίευμα του 
ertnews.gr την Πέμπτη 2 Δεκεμβρίου, anoKoAcimas το 
cos «προϊόν ελλιπούς nAnpocpopnons καθότι δεν αντα- 
ποκρίνεται στην πραγματικότητα σχετικά με ns ελλεί- 
ψείΞ κρεβατιών σε ΜΕΘ Covid.

Σε συνέχεια ms ανακοίνωσηε, η διοίκηση του πανεπι
στημίου αναφέρει συγκεκριμένα, ότι «Το Πανεπιστη
μιακό Νοσοκομείο Ιωαννίνων σε όλη την διάρκεια ms 
Πανδημίαε έχει αναπτύξει 116 κλίνε5 Covid-19, όλεε στο 
σύνολό rous με αρνητική πίεση, το εργαστήριο μικρο
βιολογικέ εξετάζει με μοριακό έλεγχο δείγματα από όλα 
τα νοσοκομεία και κέντρα υγεία5 ms περιφέρει pas 
ενώ λειτουργεί και εμβολιαστικό κέντρο με 8 γραμμέε, 
σημειώνει.

Συγκεκριμένα αναφέρει, πωε όλεε οι δομέ5 Covid-19 
λειτούργησαν «χωρίε να ανασταλεί ούτε μία λειτουργία 
του νοσοκομείου, το οποίο εξακολουθεί και προσφέρει 
υψηλέε υπηρεοίεε uysias, ενώ η αναφορά για έλλειψη 
σε παροχή οξυγόνου δεν ανταποκρίνεται στην πραγμα
τικότητα, μάλιστα από την ατιγμή που ήδη έχει αυξηθεί 
η δυνατότητα σε παροχή οξυγόνου onoos onions και οι 
avrioroixss εφεδρείεε αυτών», χαρακτηρίζοντα5 άατο- 
χεε τιs αναφορέε για μείωση των χειρουργείων και την 
μη ύπαρξη διαθέοιμηε KAivns oris ΜΕΘ Covid-19 του 
νοσοκομείο, γεγονό5 το οποίο, onoos ισχυρίζεται «δεν 
βοηθά στην δημιουργία KAiparos ασφάλειαε των πολι
τών».Αναφέρει, τέλθ5, ότι ο αριθμόε των νοσηλευομέ- 
νων σε kAi'vos Covid-19 οήμερα είναι ms τάξηε του 35% 
ms undpxouaas δυναμικότηταε του Νοσοκομείου σε 
αναπτυγμένε5 κλίνεε Covid-19, ενώ υπάρχουν και δια- 
θέσιμεε kAi'vos aris ΜΕΘ Covid-19.

«Ωε εκ τούτου, θεωρούμε αναληθή την αναφορά του 
δημοσιεύματο5 για έλλειψη οξυγόνου, έλλειψη κρεβα
τιών oris ΜΕΘ Covid -19 και μείωση χειρουργικών αι
θουσών.

Τέλοε ιδιαίτερα σε περίοδο πανδημίαε, θεωρούμε ότι 
δημοσιεύματα που δεν αποτυπώνουν την πραγματικό
τητα, δημιουργούν κλίμα avnauxias arous κατοίκουε ms 
nspioxds pas και μειώνουν ns προοπάθειεε ms Διοίκη- 
ons και του ουνόλου των εργαζομένων οι οποίοι υπερ
βάλλουν εαυτόν και ανταποκρίνονται πλήρωε στα 
καθήκοντα rous.

θα παρακαλούσαμε την επόμενη φορά να φιλοξενείται 
και η άποψη του Π.Γ.Ν I για την πληρέστερη ενημέρωση 
όλων«, καταλήγει η ανακοίνωση.



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ενίσχυση του Νοσοκομείου με μόνιμο προσωπικό
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

226.33 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ενίσχυση του Νοσοκομείου 
με μόνιμο προσωπικό
Υγειονομικοί, συνδικάτα και φορείς ένωσαν 
τις φωνές τους ζητώντας στήριξη της υγείας 
στο συλλαλητήριο στην πλατεία Ελευθερίας

Τ
η φωνή τους ένωσαν υγειονο- 
μικοί, συνταξιουχικές οργα
νώσεις, αυτοπασχολούμενοι, 
αγρότες και εκπρόσωποι ταξικών σω

ματείων απαιτώντας μόνιμες προσλή
ψεις ιατρικού και νοσηλευτικού προ
σωπικού στο Νοσοκομείο Βόλου και 
τα Κέντρα Υγείας της Μαγνησίας, στο 
συλλαλητήριο που πραγματοποιήθη
κε στην Πλατεία Ελευθερίας.

Η ενίσχυση του ΕΣΥ και κατ’ επέκταση 
του Νοσοκομείου Βόλου και των Κέν
τρων Υγείας είναι υποχρέωση της Πολι
τείας επισήμανε μεταξύ άλλων ο πρό
εδρος των Νοσοκομειακών Γιατρών Μα
γνησίας Νίκος Χαυτούρας. Ο κ. Χαυτού- 
ρας κατηγόρηοε τις κυβερνήσεις της ΝΔ 
και του ΣΥΡΙΖΑ ότι συνειδητά δεν έκαναν 
προσλήψεις και δεν ενίσχυσαν το Νοσο
κομείο Βόλου, διότι ήθελαν να απαξιώ
σουν τη δημόσια υγεία, περιέγραψε ως 
πολύ δύσκολη την κατάσταση που έχουν 
να διαχειριστούν οι γιατροί λόγω της παν
δημίας και κάλεσε το υπουργείο υγείας 
να ενιοχύσει με μόνιμο προσωπικό το 
Αχιλλοπούλειο.

Στο ίδιο μήκος κύματος κινήθηκε και ο 
εκπρόσωπος των εργαζομένων στο Νο
σοκομείο Κων. Μηνδρινός που αναφέρ
θηκε στις ελλείψεις που υπάρχουν και 
κάλεσε την Πολιτεία να ξεμπλοκάρει τις 
προσλήψεις από προηγούμενους διαγω
νισμούς του ΑΣΕΠ.

Για λογαριασμό των ουνταξουχικών ορ-

Οι ελλείψεις στο Νοσοκομείο Βό
λου και στα Κέντρα Υγείας πρέπει 
να καλυφτούν με μόνιμες προσλή
ψεις προσωπικού τόνισαν οι συμ- 
μετέχοντες στο συλλαλητήριο για 
την υγεία

γανώσεων στο συλλαλητήριο τοποθετή
θηκε ο εκπρόσωπος των συνταξιούχων 
ΟΑΕΕ Κων. Γερογιάννης που κάλεσε το 
υπουργείο να αναλάβει τις ευθύνες του 
και να προβεί σε προσλήψεις, ενώ τα 
προβλήματα που αντιμετωπίζει η ύπαι
θρος εξέφρασε ο πρόεδρος του Αγροτι
κού Συλλόγου Ζαγοράς Θεόδωρος Γε- 
ωργαδάκης κάνοντας αναφορά στα προ
βλήματα που αντιμετωπίζει το Κέντρο 
Υγείας Ζαγοράς. Ο κ. Γεωργαδάκης ακό
μη επισήμανε ότι η Πολιτεία οφείλει να 
αφουγκραστεί τους πολίτες της περιφέ
ρειας και να διασφαλίσει το δημόσιο χα
ρακτήρα της υγείας.



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Οι ιδιώτες γιατροί δίνουν εφημεριακές ανάσες στο
Νοσοκομείο

Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ
ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

Σελ.: 3 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

276.96 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Οι ιδιώτες γιατροί δίνουν εφημεριακές ανάσες στο Νοσοκομείο

Του Γιώργου Λαμπράκπ

Ο
ι πρώτες εφημερίες των ιδιωτών για
τρών του Βόλου, που προοφέρθηκαν να 
υπογράψουν συμβάσεις με το Νοσοκο
μείο και να συνδράμουν τους ουναδέλφους τους 

στις κλινικές κορονοϊού, αναδεικνύουντη σοβαρό
τητα της κατάστασης με την πανδημία στις δομές 
υγείας της πρώτης γραμμής. Ο φόρτος εργασίας, 
τα βαριά περιστατικά και η διαρκής επιφυλακή, όχι 
μόνο για την πορεία της υγείας των ασθενών, αλλά 
και για την ατομική τους προστασία από τον κίνδυνο 
της μόλυνοης, αρχίζουν και αποτυπώνονται στο 
μυαλό των 10 ιδιωτών παθολόγων και πνευμονολό
γων, οι οποίοι αφενός παραδίδουν μαθήματα επαγ
γελματικής και επιστημονικής ευουνειδηοίας, αφε
τέρου συμβάλλουν καθοριστικά στη δημιουργία 
ενός νέου μοντέλου συνεργασίας του δημόσιου και 
του ιδιωτικού τομέα υγείας, χωρίς τη δαμόκλειο 
σπάθη της επιστράτευσης.

Οι ιδιώτες γιατροί, που προοφέρθηκαν να βοη
θούν στην κάλυψη του προγράμματος εφημεριών 
των κλινικών covid στο Νοσοκομείου Βόλου, έδω
σαν σημαντικές ανάσες στους συναδέλφους τους 
νοσοκομειακούς γιατρούς, οι οποίοι βρίσκονταν 
στα όρια της κατάρρευσης. Παράλληλα, σταμάτη
σαν οι περιπτώσεις των εφημεριών τρόμου με τους 
80 και 90 ασθενείς να βρίσκονται υπό την ευθύνη 
ενός και μόνο επιμελητή γιατρού. Οι νοσηλευόμε
νοι λαμβάνουν καλύτερες υπηρεσίες υγείας και το 
ιατρικό προσωπικό μπορεί να προσφέρει τις δικές 
του υπηρεσίες υπό καλύτερες συνθήκες, χωρίς την 
εξαντλητική κούραση και τον κίνδυνο του ιατρικού 
λάθους, που σε περιπτώσεις ασθενών με τόσο βα
ριά κλινική εικόνα μπορεί να αποβεί μοιραίο.

Οι πρώτες εμπειρίες των ιδιωτών γιατρών στις 
κλινικές κορονοϊού επικεντρώνονται κυρίως στα 
σοβαρά περιστατικά των ασθενών, που από τη μια 
χρήζουν αναπνευστικής υποστήριξης και από την 
άλλη προσπαθούν να ξεπεράσουν την περιπέτεια 
της υγείας τους, εντελώς μόνοι. Χωρίς την παρου
σία των στενών συγγενικών τους προσώπων και δί
χως τη σημαντική ψυχολογική υποστήριξη, που 
προσφέρει το επισκεπτήριο, η προσπάθειά τους να 
ξεπεράσουν ένα έτσι κι αλλιώς σοβαρό πρόβλημα

υγείας γίνεται ακόμη πιο δύσκολη.
Η συντριπτική πλειονότητα των ασθενών στις κλι

νικές covid δεν έχει κάνει το εμβόλιο. Μαζί με την 
αγωνία τους για την εξέλιξη της κατάστασής τους, 
έχουν να διαχειρίζονται και τις σκέψεις για τη λαν
θασμένη επιλογή τους να μην εμβολιαστούν. Γύρω 
τους φεύγουν καθημερινά από τη ζωή ασθενείς, 
που χάνουντη μάχη με τον κορονοϊό, ενώ κάποιοι άλ
λοι μεταφέρονται στην εντατική προκειμένουναδια- 
σωληνωθούν. Μεταξύ των νοσηλευόμενων υπάρ
χουν και οι αρνητές της διασωλήνωσης, που υπο- 
γραφούν σχετικά και «δένουν» τα χέρια των γιατρών.

Είναι εμπειρίες, συναισθήματα, που δεν πρόκει
ται να σβήσουν από τη μνήμη των ιδιωτών γιατρών 
στις κλινικές covid. Οι εφημερίες τους είναι πολύω
ρες και κουραστικές. Τα Σαββατοκύριακα διαρ
κούν ολόκληρο 24ωρο και τις καθημερινές φτά
νουν και τις 20 ώρες. Οι συμβάσεις τους λήγουν 
στα τέλη του τρέχοντος χρόνου. Το μεγάλο ζητούμε
νο είναι τι μέλλει γενέσθαι από τις αρχές του 2022. 
θα ανανεωθούνοι συμβάσεις, θα μπορούνοι ιδιώ
τες γιατροί να συνεχίσουν να συνδράμουν στο πρό
γραμμα των εφημεριών ή μήπως πρέπει το υπουρ
γείο να αποφασίσει, επιτέλους, να καλύψει τα κενά 
στο ΕΣΥ με μόνιμο προσωπικό;



4;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ξανά σε θέσεις μάχης σι συμβασιούχοι του ΠΓΝΙ
Πηγή: ΗΠΕΙΡΩΤΙΚΟΣ ΑΓΩΝ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

84.84 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΓΙΑ ΝΑ ΠΑΡΑΜΕΙΝΟΥΝ ΣΤΗΝ ΕΡΓΑΣΙΑ ΤΟΥΣ ΚΑΙ ΝΑ ΜΗΝ ΠΕΡΑΣΟΥΝ 
ΟΙ ΥΠΟΣΤΗΡΙΚΤΙΚΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΣΕ ΕΡΓΟΛΑΒΟΥΣ

ζανά σε θέσεις μάχης οι συμβασιούχοι του ΠΓΝΙ

Στα «κάγκελα» βρίσκονται για μια ακόμη 
φορά οι συμβασιούχοι εργαζόμενοι 
ίων δημόσιων νοσοκομείων, καθώς, όπως 

καταγγέλλουν, η κυβέρνηση της Νέας Δημο
κρατίας, με σχετική τροπολογία του υπουρ
γείου Υγείας, ανάβει το «πράσινο φως» για 
την παράδοση των υποστηρικτικών δομών 
των νοσοκομείων , δηλαδή φύλαξη, σίτιση 
και καθαριότητα, στους ιδιώτες μέχρι τις 31 
Μαρτίου 2022.

Όπως τόνισε ο εκπρόσωπος των συμβασι- 
ούχων εργαζομένων του ΠΓΝΙ Αλέξανδρος 
Μάρκου, η ένταση της λειτουργίας των δη
μόσιων νοσοκομείων με ιδιωτικοοικονομικά 
κριτήρια προωθείται άλλωστε στο νέο ΕΣΥ 
και από την Ευρωπαϊκή Ένωση, μέσω των 
ΣΔΙΤ, και για τον σκοπό αυτό δίνονται από το 
Ταμείο Ανάκαμψης 1,5 δισ. ευρώ στην υγεία.

«Αυτή είναι η επιβράβευσή μας στην προ
σπάθεια που κάναμε όλο αυτό το διάστημα 
να στηρίξουμε τα νοσοκομεία στις συνθήκες 
της πανδημίας», σημείωσε ο κ. Μάρκου, προ
σθέτοντας πως οι εξελίξεις αυτές επιβεβαιώ
νουν την ανάγκη οι συμβασιούχοι ΣΟΧ του 
Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου Ιωαννίνων, 
που κέρδισαν δικαστικά την παραμονή στην 
εργασία και καθυστέρησαν τα σχέδια για την

επανείσοδο του εργολάβου στο νοσοκομείο, 
να κλιμακώσουν τον αγώνα και να υπερασπι
στούν την εργασία τους.

«Ο αγώνας μας τώρα, ενόψει της εκδίκα
σης των ασφαλιστικών μέτρων στις 14 Γε
νάρη, απαιτείται να δυναμώσει, να αγκαλιά
σει το σύνολο των συμβασιούχων αλλά και 
το μόνιμο ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπι
κό, για να ακυρώσουμε την προσπάθεια να 
πεταχτεί στον δρόμο εργατικό δυναμικό, που 
απέκτησε εξειδικευμένη εργασιακή πείρα σε 
πρωτόγνωρες συνθήκες. Οι εργαζόμενοι, άλ
λωστε, είναι αυτοί που, κάτω από δύσκολες 
και ιδιαίτερες συνθήκες, δίνουν τον καλύτερο 
τους εαυτό κόντρα στην υποστελέχωση, υπο- 
βάθμιση και εμπορευματοποίηση του συστή
ματος υγείας», τόνισε και πρόσθεσε πως το 
ΠΓΝΙ διαθέτει για τον εργολάβο 3 εκ. ευρώ 
ετησίως.

«Την υπεράσπιση της εργασίας και των 
δικαιωμάτων μας, το δικαίωμα του λαού 
για δημόσια δωρεάν υγεία με εξειδικευμέ- 
νο έμπειρο προσωπικό, δεν πρόκειται να το 
απεμπολήσουμε για χάρη των εργολάβων και 
της μετατροπής των νοσοκομείων σε ανώνυ
μες εταιρίες», κατέληξε.

ΓΕΩΡΓΙΑ ΧΑΛΑΤΣΗ
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1  «Ξορκίζει» τις διακρίσεις στις ΜΕΘ η κυβέρνηση
Πηγή: STAR PRESS Σελ.: 9 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

213.42 cm² Κυκλοφορία: 4295

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Οικονόμου: «Να διερευνηθούν οι καιαγγελίεε, αν υπάρχουν στοιχεία»

«Ξορκίζει» τις διακρίσεις στις ΜΕΘ η κυβέρνηση
ΤΗΝ ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΑ που ήρθε στο φωε χθεε σχετικά με tis κλει- 
στέε Μονάδεε Εντατικήε θεραπείαε, σε περίπτωση που χρει
αστεί να νοσηλευτούν VIP άτομα, σχολίασε ο κυβερνητικόε εκ- 
πρόσωποε.

«Αν υπάρχουν στοιχεία, πρέπει να καταγγελθούν και να διε- 
ρευνηθούν, χωρίε καμία αμφιβολία. Είναι αποκλειστικά και μόνο 
υγειονομικοί οι λόγοι, με τουε οποίουε οι πολίτεε που διασωλη- 
νώνονται και χρειάζονται ΜΕΘ να πηγαίνουν σε κρεβάτια ΜΕΘ», 
ενώ χαρακτήρισε αδιανόητο το γεγονόε να γίνονται διακρίσειε.

Υγειονομικά τα κριτήρια γιο ns ΜΕΘ______
Ερωτηθείε για το χειρισμό τηε υπόθεσηε του Μητροπολίτη 

Αιτωλίαε και Ακαρνανίαε, Κοσμά, ανέφερε ότι είναι αδιαπραγμά
τευτη η θέση τηε κυβέρνησηε ότι τα κριτήρια για μια ΜΕΘ είναι 
αποκλειστικά και μόνο υγειονομικά. «Είναι άλλο να λέμε ότι πο
λίτεε που διασωληνώνονται εκτόε ΜΕΘ να μην μπορούν να με
ταφερθούν σε μεγάλεε αποστάσειε που υπάρχουν διαθέσιμεε 
κλίνεε και άλλο να λέμε ότι γίνεται προνομιακή μεταχείριση», 
επισήμανε ο κ. Οικονόμου.

Σε ό,τι αφορά το ενδεχόμενο λήψηε νέων μέτρων, το 
απέκλεισε κατηγορηματικά, υπογραμμίζονταε ότι αυτήν τη 
στιγμή η κυβέρνηση παρακολουθεί την εξέλιξη τηε πανδη- 
μίαε, είναι ικανοποιημένη από τουε ρυθμούε αύξησηε τηε

εμβολιαστικήε κάλυψηε κι έχει ένα πλαίσιο ελέγχου τηε 
αγοράε, ωστόσο παραμένει σε εγρήγορση.

«Ολεε μαε οι ενέργειεε από τον Σεπτέμβριο μέχρι σήμερα 
έχουν ωε στόχο η Οικονομία, η κοινωνία και η εκπαίδευση να πα
ραμείνουν ανοιχτέε, ενώ παράλληλα δίνουμε τη μάχη για τον πε
ριορισμό τηε διασποράε και τη στήριξη του Εθνικού Συστήματοε 
Υγείαε», προσέθεσε.

Αποδίδει η υποχρεωιικότητα____________
Σχετικά με το ενδεχόμενο επέκτασηε τηε υποχρεωτικότηταε 

του εμβολιασμού, ο κυβερνητικόε εκπρόσωποε επεσήμανε ότι η 
κυβέρνηση συζητά για υποχρεωτικότητα όταν έχει εξαντλήσει τη 
διαδικασία τηε πειθούε και σε ό,τι αφορά τη διευκόλυνση αλλά 
και σε ό,τι αφορά μια σειρά από άλλεε διαδικασίεε και ότι σε πρώ
τη φάση επιβλήθηκε στιε ηλικιακέε ομάδεε που αποδεδειγμένα 
κινδυνεύουν πιο πολύ. «Αν χρειαστεί να κάνουμε οτιδήποτε άλ
λο, εδώ είμαστε να το δούμε», τόνισε.Όπωε είπε η γενναία από
φαση του πρωθυπουργού για τουε άνω των 60 φαίνεται να απο
δίδει, καθώε πάνω από 70.000 πολίτεε αυτήε τηε ηλικίαε που 
ήταν ανεμβολίαστοι μέσα σε λίγο πάνω από μια εβδομάδα 
έσπευσαν να αξιοποιήσουν το εμβόλιο και πρόσθεσε ότι και η 
τριτή δόση πηγαίνει πάρα πολύ καλά και περίπου 1,8 εκατ. πολί
τεε την έχουν ήδη κάνει.
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1  Τους παζαρεύουν τα ρεπό στη ΜΕΘ Βενιζελείου
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 4 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

143.35 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τους παζαρεύουν τα ρεπό στη ΜΕΘ Βενίζελείου
Η ΜΕΘτου Βενίζελείου αντιμετωπίζειταδεδομέναπροβλή- 

ματα που ταλαιπωρούν όλες τις Μονάδες "πρώτης γραμμής" 
που υφίστανταιόλοτο βάροςτου "πολέμου" κατάτης πανδη
μίας. Η ΜΕΘ αποδυναμώθηκε στην πορεία με απομάκρυνση 
έμπειρου προσωπικού της. Μόνο από τον περασμένο Μάιο έ
ως πρόσφατα, γιαδιάφορουςλόγους,είχαναπομακρυνθεί α
πάτη ΜΕΘ 19 άτομα έμπειρου προσωπικού (μεεμπειρίαάνω 
των 5 ετών έκαστο) και αντικαταστάθηκαν από 13 άτομα, τα 
οποία στο σύνολό τουςσχεδόν στερούνταν εμπειρίας και τρι
βής. Μεταξύ των συνεπειών όλων αυτών ήταν και να μη δί
νονται ρεπό στους εργαζόμενους στη ΜΕΘ. Για την ακρίβεια, 
στους 35 εργαζόμενους η διοίκηση του νοσοκομείου "χρω

στά" περίπου 500 ρεπό συνολικά. Μάλιστα, έγινε πρόταση α
πό τη διοίκηση να αποζημιωθούν με 20 ευρώ για κάθε ρεπό 
χρωστούμενο, αλλά μόνο έως 6 ρεπό για κάθε άτομο (αν κά
νουμε τον πολλαπλασιασμό βλέπουμε ότι μιλάμε για 210 ρε
πό, από τα σχεδόν 500 χρωστούμενα) και βεβαίωςοι εργαζό
μενοι δε βλέπουν με καθόλου καλό μάτι αυτή την εξέλιξη. Οι 
διαπραγματεύσεις μεταξύ διοίκησης και εργαζομένων συνε
χίζονται, ωστόσο αν δε σημειωθεί κάποια εντυπωσιακή δια
φοροποίηση της πρότασης, υπάρχει σοβαρό ενδεχόμενο να 
δημιουργηθούν περαιτέρω προβλήματα στη λειτουργία της 
ΜΕΘ του Βενίζελείου. Και την περίοδο αυτή, με την πανδημί
α... στα πάνω της, θα ήταντραγικό κάτιτέτοιο.
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1  «ΚΟΛΑΣΗ» ΜΙ ΤΙΣ ΕΦΗΜΕΡΙΕΣ «Καμπανάκι» για
εκατόμβη νεκρών και «Μαύρα» Χριστούγεννα

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

211.73 cm² Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«ΚΟΛΑΣΗ» ΜΙ ΤΙΣ ΕΦΗΜΕΡΙΕΣ 
«Καμπανάκι» για εκατόμβη νεκρών 
και «Μαύρα» Χριστούγεννα
ΤΙΣ εφιαλτικές στιγμές που βιώνουν γιατροί και νοσηλευτές 
περιέγραψε ο διευθυντής ΜΕΘ στο Γενικό Νοσοκομείο Θεσ
σαλονίκης «Γ. Παπανικολάου», Νίκος Καπραβέλος. «Πάμε 
για «μαύρα Χριστούγεννα», είπε χαρακτηριστικά ο κ. Καπρα
βέλος, μιλώντας, υπογραμμίζοντας την ανάγκη λήψης νέων 
μέτρων που, μεταξύ άλλων, θα περιορίζουν περαιτέρω την 
κινητικότητα των ανεμβολίαστων. «Είναι επείγον η πολιτεία 
να πάρει μέτρα. Αυτό που βλέπουμε σήμερα 6εν είναι η κορυ
φή. Δεν μπορώ να κατανοήσω γιατί δεν αυστηροποιείται το 
επιχειρησιακό σχέδιο, πρόσθεσε, ενώ εξέφρσσε την εκτίμη
ση ότι «θα έχουμε εκατόμβη νεκρών μέχρι τα Χριστούγεννα», 
«θα έπρεπε να έχουν ήδη κλείσει τα σχολεία».Όπως ανα
φέρει το grtin^, σύμφωνα με τον διευθυντή ΜΕΘ του νοσο
κομείου «Παπανικολάου», τα εμβόλια θα έπρεπε να γίνουν 
από το καλοκαίρι και «όχι μέσα στη θύελλα», ενώ «θα έπρε
πε ήδη να έχουν κλείσει τα σχολεία».

Ακόμη τόνισε την ανάγκη υποχρεωτικής χρήσης της μάσκας 
υψηλής προστασίας FFP2 από εμβολιασμένους και ανεμβο- 
λίαστους, ενώ χαρακτήρισε εστίες υπερμετάδοσης τα γήπε
δα. Επίσης, ο κ. Καπραβέλος έδωσε στοιχεία για την -ακόμη 
μία εφιαλτική- εφημερία που ολοκληρώθηκε σήμερα το πρωί 
στο «Παπανικολάου». Οι νέες εισαγωγές ασθενών με κορω- 
νοϊό ήταν 50 με την πληρότητα στις ΜΕΘ να είναι για ακόμη 
μία φορά στο 100%.

Και οι 40 κλίνες ΜΕΘ είναι γεμάτες, ενώ 4 διασωληνω- 
μένοι ασθενείς με κορωνοϊό νοσηλεύονται εκτός ΜΕΘ. Επί
σης, εκτός ΜΕΘ βρίσκονται διασωληνωμένοι και δύο non 
Covid ασθενείς (σ.σ. το πρωί της Τρίτης ο ένας ασθενής παρέ
μενε στα χειρουργεία και ο δεύτερος στο Τμήμα Επειγόντων 
Περιστατικών).

Ερωτηθείς γιατί δεν οδηγούνται τα non covid περιστατικά 
που χρειάζονται διασωλήνωση σε ΜΕΘ του ιδιωτικού τομέα, κ. 
Καπραβέλος επισήμανε πως «έχει φρακάρει όλο το σύστημα».

Θεσσαλονίκη
Στους 212 ανέρχονται οι ασθενείς με Covid, οι οποίοι νοση
λεύονται στο σύνολο των νοσοκομείων της Μακεδονίας και 
της Θράκης, που υπάγονται στην αρμοδιότητα της 3ης και 4ης 
ΥΠΕ, με τα ποσοστά ανεμβολίαστων να κυμαίνονται από Θ4,4 
έως 95,1%. Συνολικά 1278 νοσηλεύονται σε απλές κλίνες 
Covid, με ποσοστά ανεμβολίαστων 72,7-76,9% και 119 σε 
απλές κλίνες με μάσκα υψηλής ροής οξυγόνου, με ποσοστά 
ανεμβολίαστων 88,9-89,2%.

Συγκεκριμένα, στα νοσοκομεία αρμοδιότητας της 3ης ΥΠΕ 
(Θεσσαλονίκη και Δυτική Μακεδονία) νοσηλεύονται σε απλές 
κλίνες 663 ασθενείς με Covid, εκ των οποίων οι 510 ανεμβο- 
λίαστοι (76,9%), 122 σε ΜΕΘ. εκ των οποίων οι 116 ανεμβολί- 
αστοι (95,1 %) και 45 σε απλές κλίνες με μάσκα υψηλής ροής 
οξυγόνου, εκ των οποίων οι 40 ανεμβολίαστοι (88,9%). Στα 
νοσοκομεία αρμοδιότητας της 4ης ΥΠΕ (Θεσσαλονίκη, Ανα
τολική Μακεδονία και Θράκη) νοσηλεύονται σε απλές κλί
νες 615 ασθενείς με Covid, εκ των οποίων οι 447 ανεμβολί- 
αστοι (72,7%), 90 σε ΜΕΘ. εκ των οποίων οι 76 ανεμβολίαστοι 
(84,4%) και 74 σε απλές κλίνες με μάσκα υψηλής ροής οξυγό
νου, εκ των οποίων οι 66 ανεμβολίαστοι (89,2%).
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1  ΤΡΑΓΙΚΗ Η ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΣΤΑ ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,15 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

677.36 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ΓΙΑ ΠΑΝΔΗΜΙΑ

Προκλητική προσπάθεια να κουκουλώσει 
την εγκληματική έλλειψη ΜΕ0
Δεκάδες νοσηλεύονται διασωληνωμένοι 
σε κοινά κρεβάτια, αλλά ο ιδιωτικός τομέας 
συνεχίζει ανενόχλητος να κερδοφορεί

ΣΕΛ. 15
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1  ΤΡΑΓΙΚΗ Η ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΣΤΑ ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,15 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-12-2021

ΤΡΑΓΙΚΗ Η ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΣΤΑ ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ
nyuivui» γιυ uiv uyuu κιιι

Δεκάδες ασθενείς παραμένουν διασωληνωμένοι 
έκτος ΜΕΘ, ασφυξία στο Νοσοκομείο της Νίκαιας
Χ

τες το απόγευμα 183 ήταν οι διασωληνωμένοι ασθενείς ε
κτός ΜΕΘ, εκ των οποίων ένας περιμένει να βρεθεί κρε
βάτι εντατικής από τις 12 Νοέμβρη! Δηλαδή, ένας στους έ
ξι διασωληνωμένους παραμένει εκτός ΜΕΘ (σύμφωνα πά
ντα με τον αριθμό κλινών εντατικής που δίνει η κυβέρνηση). Με
ταξύ των νεκρών είναι άλλωστε κι ένας 56χρονος, που ξεψύχη

σε προχτές περιμένοντας να βρεθεί κρεβάτι από τις 27 Νοέμβρη.

Οσο οι κλίνες είναι λιγότερες 
από τις ανάγκες, θα εκκολάπτονται 
και φαινόμενα ΜΕΘ για VIP

Και ενώ τα δημόσια νοσοκομεία είναι τίγκα στα ράντζα, οι ΜΕΘ 
δεν φτάνουν για καλύψουν τις ανάγκες των ασθενών, τον γύρο των 
ΜΜΕ έκανε χτες «πληροφορία» για κρεβάτια ΜΕΘ, που χαρακτη
ρίζονται ως VIP και ...κρατούνται για τους προνομιούχους! Η κυ
βέρνηση αρνείται την ύπαρξη τέτοιων κλινών ΜΕΘ, όμως ερώτη
μα παραμένει πώς γίνεται να συνεχίζουν να βρίσκονται εκτός ΜΕΘ 
δεκάδες ασθενείς και την ίδια στιγμή τα επίσημα στοιχεία να δεί
χνουν ότι οι ΜΕΘ είναι πλήρεις κατά 97,7%. Ενώ, σχολιάζοντας τα 
παραπάνω, η Ομοσπονδία Ενώσεων Νοσοκομειακών Γιατρών Ελ
λάδας με παρεμβάσεις μελών της ΕΓ διαμηνύει: «Είμαστε γιατροί.
Με βάση τον κώδικα ιατρικής δεοντολογίας προσφέρουμε τις υ
πηρεσίες μας στο δημόσιο σύστημα Υγείας σε όλους, ανεξάρτη
τα από τάξη, φύλο, φυλή, είτε είναι μητροπολίτης, είτε πρόσφυ
γας, μετανάστης. Ομως υπάρχει μια αμείλικτη πραγματικότητα. Οσο οι 
κλίνες είναι λιγότερες από τις ανάγκες, θα εκκολάπτονται τέτοια φαινό
μενα. Δεν κρυβόμαστε πίσω από το δάχτυλό μας. Και οφείλουμε να τα 
αναδεικνύουμε. Γιατί εμείς είμαστε η φωνή των ασθενών που είναι μη 
προνομιούχοι. Ο φτωχόκοσμος που έχει μόνο εμάς».

Υπενθυμίζεται ότι σύμφωνα με τα διεθνή στάνταρ που ορίζει ο Παγκό
σμιος Οργανισμός Υγείας, στην Ελλάδα πριν την πανδημία απαιτούνταν 
3.500 δημόσια κρεβάτια ΜΕΘ. Ολες οι κυβερνήσεις αρνήθηκαν να ανοί
ξουν νέες κλίνες, να προσλάβουν το αναγκαίο και εξειδικευμένο προσω
πικό, διατηρώντας κλειστό περίπου το 25% των υπαρχουσών ΜΕΘ, που 
ενώ είχαν τον αναγκαίο εξοπλισμό, δεν είχαν προσωπικό.

19 διασωληνωμένοι εκτός ΜΕΘ 
στον «Ευαγγελισμό»

Είναι χαρακτηριστικό ότι χτες στο νοσοκομείο του «Ευαγγελισμού» ά
νοιξαν με ταχείες διαδικασίες οι 6 από τις 14 κλίνες ΜΑΦ, οι οποίες πα
ρέμεναν κλειστές από το καλοκαίρι λόγω ανακαίνισης (προκειμένου να 
μετατραπούν σε ΜΕΘ) και προορίζονται ως ΜΕΘ για τη νοσηλεία περι
στατικών Covid. Οπως καταγγέλλει ο πρόεδρος του Σωματείου Εργα
ζομένων του νοσοκομείου, Γ. Φερεντίνος, ο χώρος δεν είναι έτοιμος α
κόμη, δεν πληρούνται οι όροι ασφάλειας, ενώ οι υπόλοιπες 8 κλίνες πα
ραμένουν «εκτός μάχης», καθώς ακόμα δεν μπορούν να στελεχωθούν 
λόγω της έλλειψης προσωπικού. «Για ακόμη μια φορά νέα κρεβάτια που 
ανοίγουν στο νοσοκομείο στελεχώνονται με τη μετακίνηση ιατρικού και 
νοσηλευτικού προσωπικού από τις υπόλοιπες ΜΕΘ του νοσοκομείου αλ
λά και από άλλα νοσοκομεία της 1ης ΥΠΕ, αποδυναμώνοντας τα τμήματα 
και εντατικοποιώντας ακόμα περισσότερο την εργασία του ήδη κατάκο
που εναπομείναντος προσωπικού», σημειώνει και προσθέτει:

«Αυτά τη στιγμή που το νοσοκομείο μετράει 19 διασωληνωμένους 
ασθενείς εκτός εντατικής, που περίπου 100 υγειονομικοί παραμένουν 
σε αναστολή, ενώ θα μπορούσαν να παραμένουν στην πρώτη γραμ
μή της μάχης με ασφάλεια και να υποβάλλονται σε 2 tests τη βδομά
δα». Απαντώντας στο επιχείρημα της κυβέρνησης ότι «δεν υπάρχουν 
εντατικολόγοι», ο Χρ. Φερεντίνος σημειώνει ότι είναι μια απάτη, κα
θώς δύο χρόνια μετά την έναρξη της πανδημίας αν υπήρχε σχέδιο, θα 
τελείωναν ήδη π.χ. την εξειδίκευσή τους τέτοιοι γιατροί.

«Δεν επαρκεί το οξυγόνο» 
στο ΓΝ Νίκαιας

«Κρούουμε τον κώδωνα του κινδύνου για μια ακόμα φορά. Παρά τις 
επανειλημμένες παρεμβάσεις για τις συνθήκες νοσηλείας των ασθενών 
COVID, δηλώνουμε ότι δεν έχει εξασφαλιστεί ακόμη και σήμερα ασφα
λής νοσηλεία των ασθενών» είναι η κραυγή αγωνίας των γιατρών στις πα
θολογικές κλινικές του Νοσοκομείου Νίκαιας.

Οπως καταγγέλλουν, «υπάρχει πολύ σοβαρό πρόβλημα με τις παρο
χές οξυγόνου στους θαλάμους νοσηλείας. Λόγω του αριθμού και της 
βαρύτητας των περιστατικών, που απαιτούν οξυγονοθεραπεία με πο
λύ υψηλές ροές, αλλά και του απαράδεκτου φαινομένου της πολυή
μερης νοσηλείας διασωληνωμένων ασθενών σε κοινούς θαλάμους α
ντί για άμεση μεταφορά σε Μονάδα Εντατικής θεραπείας, το δίκτυο 
οξυγόνου του νοσοκομείου δεν επαρκεί (...) Σε διασωληνωμένους ασθε
νείς οι αναπνευστήρες είναι σε συναγερμό (alarm) λόγω χαμηλής ροής ο
ξυγόνου από το δίκτυο. Σε ασθενείς που απαιτούν συσκευή υψηλής ρο
ής οξυγόνου (high flow), δεν επιτυγχάνεται το καθορισμένο από τον θε
ράποντα ιατρό μείγμα, με αποτέλεσμα υποαερισμό και κίνδυνο για τον 
ασθενή. Για παράδειγμα, μπορεί να ορίζεται μείγμα οξυγόνου 90% και

η παροχή να δίνει μέχρι 40% γιατί δεν αντέχει το δίκτυο. Γυρνάμε 
τους θαλάμους και ελέγχουμε μία μία τις παροχές οξυγόνου, για να 
δούμε ποια ανταποκρίνεται καλύτερα ώστε να μεταφερθεί εκεί ο 
βαρέως πάσχων, πολλές φορές με κίνδυνο στη μεταφορά του και 
με επικίνδυνη καθυστέρηση στη σταθεροποίησή του. Η μεταφο
ρά γίνεται με φιάλες οξυγόνου που διαρκούν για λίγα λεπτά, πολ
λές φορές πρέπει να αλλάξει ο αναπνευστήρας, γιατί δεν είναι ό
λοι συμβατοί με φορητή λειτουργία, και όλα αυτά την ώρα που ο α
σθενής δεν παίρνει το οξυγόνο που χρειάζεται».

Οσο για την πρόσφατη κυβερνητική τροπολογία που προβλέ
πει διακομιδές διασωλημένων και βαρέως πασχόντων ασθενών α
πό γιατρούς οποιοσδήποτε ειδικότητας ή ειδικευόμενους που έ
χουν κάνει 6 μήνες ειδικότητας, χαρακτηρίζεται «απαράδεκτη και 
επικίνδυνη, θέτει σε κίνδυνο την υγεία και την ασφάλεια των α
σθενών. Η εξοικείωση με τον αναπνευστήρα και τις παραμέτρους 
του, η ικανότητα χειρισμού του αεραγωγού δεν θα αποκτηθούν με 
ένα σεμινάριο».

Επικίνδυνη η κατάσταση 
και στον «Ερυθρό Σταυρό»

Συγκέντρωση για τις ελλείψεις προσωπικού πραγματοποίησαν 
χτες το πρωί στην πύλη του νοσοκομείου «Ερυθρός Σταυρός» οι 
εργαζόμενοι, μετά από κάλεσμα του Σωματείου. Οι ελλείψεις στο 
νοσηλευτικό προσωπικό φθάνουν στο 50%, με την αναλογία να εί
ναι κάτω από το όριο ασφαλείας, ένας νοσηλευτής για πάνω από 

20 νοσηλευόμενους. Οι τραυματιοφορείς είναι σε έναν αγώνα δρόμου ό
λο το 8ωρο, με εισαγωγές, εξιτήρια, μεταφορές, εξετάσεις. Λόγω έλλει
ψης κλινών μπορεί να παραμείνει μέχρι και μια μέρα ένα θετικό κρού
σμα σε non Covid θάλαμο, μέχρι να βρεθεί κρεβάτι σε Covid τμήμα, ενώ 
οι υπόλοιποι ασθενείς ενός θκλινου ή βκλινου θαλάμου παραμένουν κα
ραντίνα στον θάλαμο, προκαλώντας περαιτέρω διασπορά μεταξύ τους.

Ενώ από τις 23 οργανικές θέσεις των παθολόγων είναι καλυμμένες 
μόλις οι 10 με μόνιμους, οι οποίοι καλούνται να αντιμετωπίσουν τα περι
στατικά Covid και τις συνήθεις νοσηρότητες. «Και στον "Ερυθρό Σταυ
ρό” η κατάσταση είναι δραματική κι επικίνδυνη (...) Οι ελλείψεις έχουν α
ποτέλεσμα την εντατικοποίηση της εργασίας, την επιδείνωση των συν
θηκών νοσηλείας των ασθενών, την εμφάνιση ράντζων μετά από καιρό 
και το κλείσιμο τμημάτων, όπως το Παθολογικό Τμήμα του 1ου ορόφου 
(...) Κανένας δεν περισσεύει στον αγώνα για την υπεράσπιση των δικαιω
μάτων μας και την προάσπιση της υγείας του λαού».

Πάνω από 4.000 νεκροί σε δύο μήνες, 
709 οι διασωληνωμένοι

Χτες 81 άνθρωποι έχασαν τη ζωή τους και από την έναρξη της επιδημίας 
έχουν καταγραφεί συνολικά 18.901 θάνατοι (14.860 θάνατοι την 1/10/2021).

Ο αριθμός των ασθενών που νοσηλεύονται διασωληνωμένοι είναι 
709, οι 576 (81,24%) είναι ανεμβολίαστοι ή μερικώς εμβολιασμένοι και 
133 (18,76%) είναι πλήρως εμβολιασμένοι. Οι εισαγωγές νέων ασθενών 
Covid-19 στα δημόσια νοσοκομεία της επικράτειας είναι 449 (ημερήσια 
μεταβολή +10,86%).

Επιβεβαιώθηκαν 5.899 νέα κρούσματα, εκ των οποίων 1.783 εντοπί
στηκαν στην Αττική, 935 στη Θεσσαλονίκη, πάνω από 100 κρούσματα 
σε 8 ΠΕ. Ο συνολικός αριθμός των κρουσμάτων ανέρχεται σε 984.301.
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1  Πάρτε μέτρα προστασίας της υγείας του λαού!
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 16 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

351.36 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΩΜΑΤΕΙΑ - ΜΑΖΙΚΟΙ ΦΟΡΕΙΣ ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

Πάρτε μέτρα προστασίας της υγείας του λαού!
Μαχητικό συλλαλητήριο για την ενίσχυση του δημόσιου συστήματος Υγείας 
και την επίταξη του ιδιωτικού τομέα

Τ
ην ενίσχυση του νοσοκο
μείου και των Κέντρων Υ
γείας με προσλήψεις μόνι
μου προσωπικού και την επι

στροφή όσων υγειονομικών εί
ναι σε αναστολή εργασίας, την 
επίταξη των ιδιωτικών μονάδων 
Υγείας, την ανάγκη για μέτρα 
προστασίας στους χώρους με
γάλης διασποράς όπως οι χώ
ροι δουλειάς, τα σχολεία και το 
Πανεπιστήμιο, καθολικό πρό
γραμμα δημόσιου δωρεάν εμ
βολιασμού, με εξαντλητική ε
νημέρωση, πλήρη προληπτικό 
έλεγχο και σταθερή παρακο
λούθηση των εμβολιασμένων στο 
πλαίσιο ενός ενισχυμένου συστή
ματος Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υ
γείας, προκειμένου να προστατευ
τεί ο λαός, απαίτησαν χτες πάνω 
από 30 σωματεία και μαζικοί φο
ρείς της Μαγνησίας με το μαχη
τικό συλλαλητήριο που πραγμα
τοποίησαν.

Στη συγκέντρωση που έγινε στην 
πλατεία Ελευθερίας, την ασφυκτι
κή κατάσταση που επικρατεί στο 
Νοσοκομείο του Βόλου και τα 
Κέντρα Υγείας μετέφερε ο πρό
εδρος της Ενωσης Ιατρών Νοσο

κομείου και Κέντρων Υγείας, Νί
κος Χαυτούρας, σημειώνοντας με
ταξύ άλλων πως «οι δημόσιες μο
νάδες Υγείας είναι στην εντατι
κή. Από τις 1.069 οργανικές θέ
σεις του Νοσοκομείου, είναι ‘κα
λυμμένες με μόνιμο προσωπικό 
μόνο οι 596».

Από την πλευρά του ο πρόε
δρος του Συλλόγου Εργαζομένων 
του Νοσοκομείου Βόλου, Ντίνος 
Μηνδρινός, αναφέρθηκε στις 24 
αποχωρήσεις μονίμων εργαζομέ
νων που δεν έχουν καλυφθεί α
κόμη, σημείωσε πως δεν έχει ε-

νισχυθεί το Νοσοκομείο με μόνι
μο προσωπικό και ζήτησε να επι
στρέφουν με τακτικό διαγνωστι
κό έλεγχο οι εργαζόμενοι που έ
χουν τεθεί σε αναστολή εργασί
ας, επειδή δεν έχουν εμβολιαστεί.

Για τα προβλήματα που αντιμε
τωπίζουν τα χωριά και την υποστε- 
λέχωση των Κέντρων Υγείας μίλη
σε ο πρόεδρος της Ομοσπονδίας 
Αγροτικών Συλλόγων Μαγνησίας, 
θοδωρής Γεωργαδάκης, φέρνο
ντας ως παράδειγμα το ΚΥ Ζαγο
ράς, το οποίο έχει και σοβαρό κτι- 
ριακό πρόβλημα αλλά και έλλειψη

γιατρών. Ανέφερε πως με τις πρώ
τες φθινοπωρινές βροχές οι τέσ
σερις ήρωες γιατροί, όπως τους 
χαρακτήρισε, προσπαθούσαν με 
πετσέτες και κουβάδες να μαζέ
ψουν τα νερά και ταυτόχρονα να 
περιθάλψουν τους ασθενείς.

Στη συνέχεια πήρε τον λόγο ο 
Γιώργος Κουτσινάρης, πρόεδρος 
του Συνδικάτου Μετάλλου «Μή- 
τσος Παπαρήγας>>, που τόνισε 
πως «η κυβέρνηση δεν κάνει τίπο
τα για την επιβολή και τον έλεγχο 
αυστηρότερων μέτρων προστασί
ας στους χώρους δουλειάς, προ
κειμένου να μη θίξει τη λειτουρ

γία και τα κέρδη των επιχειρημα
τικών ομίλων».

Τις ομιλίες έκλεισε ο εκπρόσω
πος των Συνταξιουχικών Συλλό
γων Μαγνησίας και γραμματέας 
του Συλλόγου συνταξιούχων του 
ΟΑΕΕ, Κώστας Γερογιάννης, που 
τόνισε πως απαιτείται να συνεχι
στούν οι αγώνες για να δοθεί μα
χητική απάντηση στην κυβέρνηση, 
που βάζει την υγεία και τις ζωές 
του λαού στη ζυγαριά του κόστους 
- οφέλους, για δημόσιο σύστημα 
Υγείας - Πρόνοιας, καθολικό, σύγ
χρονο και απολύτως δωρεάν.
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1  Κανένας συμβιβασμός με την αθλιότητα στην Υγεία
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 24 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

332.75 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αποκαλυπτικά
Κανένας συμβιβασμός 
με την αθλιότητα στην Υγεία

Η τραγική καθημερινότητα που ζει ο λαός από την πολιτική ε- 
μπορευματοποΐησης της Υγείας αποτυπώνεται στα ευρήματα της πα
νελλαδικής έρευνας του Ινστιτούτου Κοινωνικής και Προληπτικής Ι
ατρικής (ΙΚΠΙ). Η έρευνα έγινε το διάστημα 5-12 Νοέμβρη 2021, σε 
1.001 άτομα, αντιπροσωπευτικό δείγμα του ενήλικα πληθυσμού, και 
αφορά την πρόσβαση σε αναγκαίες υπηρεσίες Υγείας. Τα αποτελέ- 
σματά της έρχονται να επιβεβαιώσουν την επιδείνωση όλων των δει
κτών και αποτυπώνουν τις συσσωρευμένες συνέπειες της διαχρο
νικής αντιλαϊκής πολιτικής και στην Υγεία, ειδικά την περίοδο της 
πανδημίας, όπου το δημόσιο σύστημα μετατράπηκε σε «μίας νόσου».

τ&τ ~k ·&

Τα βασικότερα σημεία της έρευνας είναι τα εξής:
• Το 3% αναγκάστηκε να διακόψει τη θεραπεία για κάποιο χρόνιο 
νόσημα λόγω πανδημίας, το 8% να την παρατείνει και το 5% να την 
αναβάλει. Το 55% αναφέρει την ύπαρξη χρόνιου νοσήματος.
• Το 11% αναφέρει πως τους τελευταίους 12 μήνες δεν έλαβε τις 
θεραπευτικές ή/και διαγνωστικές υπηρεσίες που χρειάζονταν. Το 
49% αναφέρει ως λόγο το κόστος, το 24% την απόσταση και το 
23% την πανδημία.
• Το 24% αναφέρει πως η πληρωμή των φαρμάκων τους τελευταί
ους 12 μήνες αποτελεί σημαντικό πρόβλημα.
• Το 40% αναφέρει ότι μεταξύ πρώτου συμπτώματος και έναρξης 
θεραπείας για κάποιο χρόνιο νόσημα από το οποίο πάσχει, μεσολά
βησε διάστημα μεγαλύτερο από 6 μήνες.
• Το 22% αναφέρει ότι μεταξύ τελικής διάγνωσης και χορήγησης 
θεραπείας μεσολάβησε διάστημα μεγαλύτερο από 6 μήνες.

★ 'k ·&

Σε ό,τι αφορά τα φάρμακα:
• Το 21% μείωσε την αγορά ειδών πρώτης ανάγκης προκειμένου να 
μπορέσει να αγοράσει συνταγογραφούμενα φάρμακα, το 10% πήρε 
λιγότερα φάρμακα από αυτά που του συνέστησε ο γιατρός και το 9% 
καθυστέρησε να εκτελέσει ή δεν εκτέλεσε συνταγή λόγω κόστους.
• Το 51% δαπάνησε για φάρμακα τους τελευταίους 12 μήνες 10 - 
50 ευρώ τον μήνα, το 11% 50 -100 ευρώ, το 4% 100 - 200 ευρώ και 
το 1% 200 - 500 ευρώ τον μήνα.
• Το 29% ανησυχεί πολύ για τη δυνατότητά του να καλύψει το κό
στος για συνταγογραφούμενα φάρμακα τα επόμενα δύο χρόνια.

Για τη «χρήση υπηρεσιών Υγείας», το 46% επηρεάστηκε από την 
πανδημία ως προς την επιλογή μεταξύ δημόσιας ή ιδιωτικής ιατρι
κής υπηρεσίας. Το 17% αναφέρει πως ο ύπνος του επηρεάστηκε 
αρκετά στην πανδημία και το 11% πολύ, λόγω μελαγχολίας ή άγχους.

Τέλος, το 38% έκανε λιγότερα από θα όσα ήθελε κατά τη διάρ
κεια των τεσσάρων τελευταίων εβδομάδων λόγω συναισθηματικών 
προβλημάτων και το 12% ένιωθε αρκετά συχνά απελπισμένο και 
μελαγχολικό.

* ★ ★

Σήμερα ο λαός βρίσκεται για πολλοστή φορά εκτεθειμένος και 
απροστάτευτος από το πανδημικό κύμα, με ένα εξουθενωμένο και 
υποστελεχωμένο δημόσιο σύστημα Υγείας που κλείνει και πάλι τις 
πόρτες του και τα χειρουργεία σε χιλιάδες ασθενείς, μετατρέπεται 
σε μίας νόσου. Σχεδόν 100 άνθρωποι χάνονται κάθε μέρα, αλλά η 
κυβέρνηση μειώνει κατά 139 εκατομμύρια ευρώ τη χρηματοδότη
ση των νοσοκομείων για το 2022, κατά 52% τις δαπάνες για την ξε
χαρβαλωμένη Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείας και κατά 245 εκατομ
μύρια ευρώ τις παροχές Υγείας. Η ίδια πολιτική συρρίκνωσης του 
κρατικού κόστους εφαρμόστηκε και στο Φάρμακο: Μέσα σε 7 μό
λις χρόνια (2012 - 2019) η δημόσια φαρμακευτική δαπάνη μειώθη
κε κατά 50%, σε βάρος όχι της κερδοφορίας των πολυεθνικών αλ
λά της τσέπης των σθενών, αφού η συμμετοχή τους μόνο για τα α- 
πσζημιούμενα φάρμακα αυξήθηκε κατά 52,8%.

Ο δρόμος που μας έφερε ως εδώ και επαναλαμβάνεται στο σχέ
διο για το «νέο ΕΣΥ» της ΝΔ, ή στις προτάσεις του ΣΥΡΙΖΑ, ανακυ
κλώνει τα αδιέξοδα για τον λαό, βαθαίνει κι άλλο την εμπορευματο- 
ποίηση και ιδιωτικοποίηση της Υγείας, προς τέρψιν των μεγάλων ο
μίλων, που κάνουν χρυσές δουλειές ακόμα και μέσα στην πανδημία.

•jfc ^

Σήμερα, που υπάρχουν όλες οι δυνατότητες για αποκλειστικά 
δημόσιες και δωρεάν, υψηλού επιπέδου υπηρεσίες Υγείας για ό
λους, είναι αδιανόητο να συμβιβάζεται κανείς με την ιδέα ότι μπο
ρεί να κινδυνεύουν ή και να χάνονται ζωές από την έλλειψη κρεβα- 
τιών ΜΕΘ και υγειονομικών, από την καθυστέρηση των εμβολιασμών 
με ευθύνη του κράτους, από την απουσία ενός σύγχρονου και πλή
ρως ανεπτυγμένου συστήματος Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας. 
Ολα αυτά δηλαδή που απαντούν στις σύγχρονες ανάγκες του λαού 
και πρέπει να βρεθούν στην προμετωπίδα της πάλης του, του αγώ
να για να σωθούν ζωές.

Ε,Τζ.
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1  Εμβόλια αξίας 20 δις για το 2022
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 14 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

621.51 cm² Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μέχρι τον 
Μάρτιο 
η Pfizer/ 
BioNTech 0ο 
έχει έτοιμο 
προσαρμοαμέ- 
uο οιην παραλ
λαγή εμβόλιο

Πάνω από 3,6 δισεκατ. δόσεις 
εμβολίων θα παραχθούν την 

επόμενη χρονιά μόνο για χράση 
εντός της Ε.Ε. σύμφωνα με 
απόφαση των ΒρυξείΙδών

Εμβόϋια αξίας 20 δις 
για ίο 2022 αίαν Ε.Ε.

Π
ερίπου 3,6 δισεκατομμύρια 
αναμένεται να παρασκευα
στούν για τον κορωνοϊό τον 
επόμενο χρόνο στην Ευρώπη. Πρό

κειται για εμβόλια, από μια συνολική 
παραγωγή που ξεπερνά τα 20 δισε
κατομμύρια, όπως δήλωσαν χθες 
δύο ανώτεροι αξιωματούχοι της ΕΕ.

Οι χώρες της ΕΕ χορηγούν ανα
μνηστικές δόσεις του εμβολίου έχο
ντας ολοκληρώσει την χορήγηση των 
δύο πρώτων δόσεων σε σχεδόν το 
70% του πληθυσμού της ΕΕ, ενώ 
στην Αφρική μόνο το 7% έχει ανο- 
σοποιηθεί απέναντι στον κορωνοϊό, 
όπως προκύπτει από στοιχεία της ΕΕ.

«θα παράξουμε στην Ευρώπη 
πολλά περισσότερα από όσα χρει
άζονται», είπε ο αξιωματούχος της 
ΕΕ σε συνέντευξη Τύπου και πρό- 
σθεσε ότι η χορήγηση αναμνηστι
κών δόσεων στο μπλοκ δεν βρίσκε
ται σε σύγκρουση με τον στόχο του 
εμβολιασμού του παγκόσμιου πλη
θυσμού γιατί η ΕΕ παράγει περισ
σότερα από όσα χρειάζεται η ίδια. 
Ο αξιωματούχος ωστόσο δεν ανα
φέρθηκε στις ποσότητες που θα 
παρασκευάσει η κάθε εταιρεία. 
Οι μεγαλύτεροι παρασκευαστές εμβο
λίων στην Ευρώπη μέχρι στιγμής 
είναι οι Pfizer Inc και BioNTech.

Αλλοι παρασκευαστές εμβο
λίων με μονάδες στην ΕΕ είναι οι 
AstraZeneca, Modema και Johnson 
& Johnson.

Η Novavax έχει επίσης δυνατότη
τες παραγωγής στην ΕΕ και αναμένε
ται σύντομα να ξεκινήσει τις παραδό
σεις εμβολίων στην Ευρώπη.

Ένας δεύτερος αξιωματούχος 
είπε ότι η ΕΕ εκτιμά πως το 2022 
η παγκόσμια παραγωγή εμβολίων 
κατά της COVID-19 θα ξεπεράσει 
τις 20 δισεκατομμύρια δόσεις επι
καλούμενος την αυξανόμενη ικανό
τητα των Κινέζων και ρώσων παρα
σκευαστών εμβολίων.

Αναφορικά με την πορεία της

μετάλλαξης όμικρον, οι ερευνη
τές τονίζουν πως τα δεδομένα δεν 
επιτρέπουν συμπεράσματα για 
την προστασία των εμβολιασμέ
νων έναντι της σοβαρής νόσου. 
Ωστόσο, το εμβόλιο κατά της Covid-19 
των Pfizer/BioNTech «διατηρεί την 
αποτελεσματικότητά του» έπειτα «από 
την χορήγηση τριών δόσεων» απένα
ντι στην παραλλαγή Ομικρον, ανα
κοίνωσαν χθες οι δύο εταιρείες, οι 
οποίες προβλέπουν ότι θα έχουν ανα
πτύξει μέχρι τον Μάρτιο ένα προσαρ
μοσμένο στην παραλλαγή εμβόλιο.

Σύμφωνα με τις μελέτες που πραγ
ματοποίησαν οι δύο εταιρείες, «το 
εμβόλιο παραμένει αποτελεσματι
κό κατά της Covid-19, καθώς επί
σης και κατά της παραλλαγής Ομι- 
κρον, αν χορηγηθεί τρεις φορές», 
αλλά η νέα παραλλαγή «δεν εξουδε
τερώνεται επαρκώς μετά την χορή
γηση δύο δόσεων».

«θα συνεχίσουμε την ανάπτυ
ξη ενός ειδικού για την παραλλα
γή Ομικρον εμβολίου και ελπίζου
με ότι θα είναι διαθέσιμο μέχρι τον 
Μάρτιο στην περίπτωση που θα είναι

αναγκαία μία προσαρμογή», αναφέ
ρουν στην ανακοίνωσή τους οι δύο 
εταιρείες.

«Μία τρίτη δόση παρέχει επίπε
δο εξουδετερωτικών αντισωμάτων 
κατά της Ομικρον αντίστοιχο με το 
επίπεδο που διαπιστώθηκε μετά τις 
δύο δόσεις» για τις άλλες παραλλα
γές, αναφέρεται στην ανακοίνωση.

«Αν και δύο δόσεις του εμβολί
ου μπορούν να παράσχουν προστα
σία κατά την σοβαρής νόσησης που 
προκαλείται από το στέλεχος Ομι- 
κρον, είναι σαφές, σύμφωνα με τα

προκαταρκτικά στοιχεία, ότι η προ
στασία είναι βεληωμένη μετά την τρί
τη δόση του εμβολίου μας», συνόψι
σε ο Αλμπερτ Μπουρλά, διευθύνων 
σύμβουλος της Pfizer.

Στο μεταξύ, δύο νέες έρευνες εξε
τάζουν τα αντισώματα που ναι μεν 
είναι σημαντικό στοιχείο της ανοσί
ας, ωστόσο ο εμβολιασμός πιστεύε
ται πως διεγείρει και τα Τ και Β κύτ
ταρα του ανοσοποιητικού συστήμα
τος, τα οποία επίσης προσφέρουν 
προστασία αλλά δεν είναι εύκολο 
να μετρηθούν.
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1  Δεκάδες ληγμένα εμβόλια στο Αίγιο
Πηγή: SPORTDAY Σελ.: 30 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

68.82 cm² Κυκλοφορία: 6100

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΟΡΩΝΟΪΟΣ

Δεκάδες ληγμένα 
εμβόλια στο Αίγιο

Σάλος προκλήθηκε απ' 
τα ληγμένα εμβόλια που 
υπήρξαν στο Αίγιο και οδή
γησαν κάποιους πολίτες 
στην ακύρωση του εμβο
λιασμού τους. Σύμφωνα με 
τις διαβεβαιώσεις, το 
σκεύασμα δρα αποτελε
σματικά έως έναν μήνα 
μετά απ' την ημερομηνία 
λήξης, αλλά οι αρχές προ
χώρησαν ήδη στην παρα
λαβή νέων δόσεων.

Στο μεταξύ, ο ΕΟΔΥ 
ανακοίνωσε 5.899 νέα 
κρούσματα. Τα 1.783 βρέ
θηκαν στην Αττική και άλλα 
935 στη Θεσσαλονίκη. Οι 
διασωληνωμένοι αυξήθη
καν στους 709. Απ’ αυτούς, 
οι 135 είναι πλήρως εμβο
λιασμένοι. Δυστυχώς άλλοι 
81 άνθρωποι κατέληξαν 
από επιπλοκές της νόσου.
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1  Συγκρατημένα αισιόδοξος ο Π.Ο.Υ.
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,30-31 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

577.16 cm² Κυκλοφορία: 5230

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΑΡΑΛΛΑΓΗ «Ο»
Συγκρατημένα 
αισιόδοξος ο Π.Ο.Υ.
Νέοι περιορισμοί, νέο βίντεο- 
σκάνδαλο στη Βρετανία ΙΕΛ. 30-31

Αισιοδοξία
Κανένα περιθώριο χαλάρωσης των 
συλλογικών και ατομικών μέτρων 
προστασίας απέναντι στην πανδημία 
δεν υπάρχει ακόμα, τονίζει ο 
Παγκόσμιος Οργανισμός Υγείας, 
κι ας αφήνει χαραμάδα ελπίδας πως 
η νέα παραλλαγή δεν προκαλεί τόσο 
σοβαρή νόσηση όσο η «Δέλτα»
• Εξαιρετικά σημαντικά τα εμβόλια 
-και οι επαναληπτικές δόσεις- παρά 
την όποια αντοχή της Ομικρον

►Tns ΒΙΚΥΕ ΚΑΠΕΤΑΝΟΠΟΥΑΟΥ

α δεδομένα που 
έρχονται από τη 
Νότια Αφρική 
υποδηλώνουν 
αυξημένο κίν
δυνο επανα- 
μόλυνσης με 
την Ομικρον», 

επιβεβαίωσε επίσημα χθες ο 
γενικός διευθυντής του ΠΟΥ, 
Τέντρος Αντανόμ Γκεμπρε- 
γέσους, υπογραμμίζοντας 
πάντως ότι χρειάζονται πε
ρισσότερα στοιχεία προτού 
εξαχθούν ασφαλή συμπε
ράσματα για τη νεοεμφανι- 
σθείσα παραλλαγή του νέου 
κορονοϊού. «Υπάρχουν επί
σης κάποιες ενδείξεις ότι η

Ομικρον προκαλεί ηπιότερη 
ασθένεια από τη Δέλτα», συ
μπλήρωσε με συγκρατημένη 
αισιοδοξία, καλώντας όλες 
τις χώρες να παραμείνουν 
σε επαγρύπνηση και να αυ
ξήσουν τους διαγνωστικούς 
ελέγχους και τις δυνατότητες 
αλληλούχισης του γονιδιώμα- 
τος του ιού.

«Οποιοσδήποτε εφησυχα
σμός τώρα θα κοστίσει ζωές», 
προειδοποίησε ο δρ Τέντρος, 
καθώς η Ομικρον έχει ήδη 
εξαπλωθεί καταιγιστικά σε 
τουλάχιστον 57 χώρες του κό
σμου, εντείνοντας την αγωνία 
διεθνώς για το πόσο αλλάζει 
τα πανδημικά δεδομένα με 
κίνδυνο να προκαλέσει νέο 
γύρο περιορισμών στην κοι-
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1  Συγκρατημένα αισιόδοξος ο Π.Ο.Υ.
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,30-31 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-12-2021

ναι, εφησυχασμός οχτ
νωνική και οικονομική ζωή, 
παρά τα εμβόλια. Το στέλεχος 
αυτό «μεταδίδεται αποτε
λεσματικά και πιθανώς πιο 
αποτελεσματικά από την πα
ραλλαγή Δέλτα», τόνισε από 
την πλευρά του ο διευθυντής 
έκτακτων υγειονομικών ανα
γκών του ΠΟΥ, Μάικλ Ράιαν, 
επισημαίνοντας πως ακόμα 
κι αν η Ομικρον αποδειχτεί 
λιγότερο επικίνδυνη σε επί
πεδο βαριάς ασθένειας από 
πρότερες παραλλαγές του 
νέου κορονοϊού, η υπερμετα- 
δοτικότητά της θα μπορούσε, 
παρ’ όλα αυτά, να προκαλέσει 
νέες λοιμώξεις και νέα πίεση 
στα νοσοκομεία, άρα και νέ
ους θανάτους.

Οι αξιωματούχοι του ΠΟΥ 
τόνισαν ξανά τη σημασία του 
εμβολιασμού, ακόμα κι αν 
τα υπάρχοντα εμβόλια απο
δειχτούν λιγότερο αποτελε
σματικά έναντι της Ομικρον, 
όπως υποδηλώνουν κάποιες 
έρευνες. Νωρίτερα χθες οι 
Pfizer/BioNTech είχαν γνω
στοποιήσει πως η παραλλα
γή αυτή κάνει... «λούφα» από 
τις δύο δόσεις του εμβολίου 
τους. Αν όμως τριτώσουν οι 
δόσεις του, υποστήριξαν, εί
ναι σοβαρά πιθανό να προ
στατεύουν επαρκώς και από 
το εν λόγω στέλεχος. Ηταν η 
πρώτη επίσημη ανακοίνωση 
για την αποτελεσματικότατα 
των υπαρχόντων εμβολίων

κατά της Ομικρον από τους 
ίδιους τους παρασκευαστές 
τους, αν και τα δεδομένα είναι 
αρχικά και δεν έχουν περάσει 
ακόμα από αξιολόγηση άλλων 
επιστημόνων. Κάτι ανάλογο 
αναμένεται να κάνουν και οι 
λοιπές εταιρείες για τα δικά 
τους σκευάσματα.

Σύμφωνα με τις Pfizer/ 
BioNTech, η χορήγηση δύο 
δόσεων του εμβολίου τους σε 
μικρή κλινική δοκιμή κατέ
ληξε σε σημαντικά λιγότερα 
εξουδετερωτικά αντισώμα
τα κατά της Ομικρον. Με τη 
χορήγηση και τρίτης δόσης 
ωστόσο τα αντισώματα ενι- 
σχύθηκαν κατά 25 φορές. 
«Παρότι ακόμα και οι δύο δό
σεις εμβολίου ενδέχεται να

προσφέρουν προστασία ένα
ντι βαριάς ασθένειας που [σ.σ. 
μπορεί να] προκαλείται από 
το στέλεχος Ομικρον, είναι 
ξεκάθαρο από τα αρχικά δε
δομένα ότι η προστασία μεγι
στοποιείται με μια τρίτη δόση 
του εμβολίου μας», ανέφερε 
χθεσινή ανακοίνωση του δι- 
ευθύνοντος συμβούλου της 
Pfizer, Αλβέρτου Μπουρλά. Ο 
δε διευθύνων σύμβουλος της 
BioNTech, Ουγκούρ Σαχίν, 
υποστήριξε πως πρέπει πλέ
ον να ανοίξει η συζήτηση για 
επίσπευση της τρίτης δόσης 
και δη για μείωση του μεσο
διαστήματος χορήγησής της 
μετά τη δεύτερη, στους τρεις 
μήνες τουλάχιστον.

«Δεν είναι ακόμα μια πα

ραλλαγή πλήρους διαφυγής 
[σ.σ. από τα εμβόλια], είναι 
μια παραλλαγή μερικής δια
φυγής», συμπλήρωσε ο Σαχίν, 
καθώς οι πολλαπλές μεταλλά
ξεις της Ομικρον δεν φαίνεται 
μέχρι στιγμής να επηρεάζουν 
τα Τ-λεμφοκύτταρα: την έτε- 
ρη άμυνα του οργανισμού 
έναντι του ιού πέραν των 
αντισωμάτων. «Νομίζω πως 
είναι πρώιμο να συμπεράνου- 
με πως αυτή η μείωση στην 
εξουδετερωτική δραστηριό
τητα θα μπορούσε να κατα- 
λήξει σε σημαντική μείωση 
της αποτελεσματικότητας 
των εμβολίων. Δεν το ξέρουμε 
αυτό», διευκρίνισε ηχηρά η 
επικεφαλής επιστήμονας του 
ΠΟΥ, Σούμια Σουαμινάθαν, 
αναφέροντας με νόημα πως 
«το ανοσοποιητικό σύστημα 
είναι πολύ πιο περίπλοκο». 
Σημειωτέον, τέλος, πως ενά
ντια στον καταναγκαστικό 
εμβολιασμό τάχθηκε η ύπατη 
αρμοστής του ΟΗΕ για τα Αν
θρώπινα Δικαιώματα, Μισέλ 
Μπατσελέτ. «Σε καμία περί
πτωση δεν πρέπει οι άνθρω
ποι να εμβολιάζονται διά της 
βίας», υπογράμμισε, «ακόμη 
κι αν η άρνηση ενός προσώ
που να συμμορφωθεί με τον 
υποχρεωτικό εμβολιασμό 
μπορεί να έχει άλλες νομικές 
συνέπειες, πχ τα αρμόζοντα 
πρόστιμα».
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1  Διασωληνωμένοι εκτός ΜΕΘ 16 ασθενείς στο ΑΧΕΠΑ
Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
Σελ.: 3 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

199.45 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Διασωληνωμένοι εκτός ΜΕΘ 16 ασθενείς στο ΑΧΕΠΑ
Γη; Λεμονιά; Βασβάνη

Στους 16 ανέρχονται οι διασωληνω- 
μένοι ασθενείς που είναι εκτός ΜΕΘ 
στο ΑΧΕΠΑ την στιγμή που η πανδη
μία μαίνεται τη Θεσσαλονίκη.

Όπως ανέφερε χθες ο διοικητής της 
4ης ΥΠΕ κ. Δημήτρης Τσαλικάκη, στο 
πλαίσιο εκδήλωσης για την καθαίρεση 
αμιάντου από κτήριο του νοσοκομείου 
Άγιος Παύλος, «ο αριθμός των εισαγω
γών στα νοσοκομεία της περιοχής μας 
έχει σταθεροποιηθεί σε υψηλά επίπε
δα».

«Όταν στο Ιπποκράτειο υπάρχουν 70 
εισαγωγές, είναι μιάμιση κλινική που 
σημαίνει ότι σε τέσσερις μέρες στο νο
σοκομείο πρέπει να διαχειριστεί τα πε
ριστατικά του για να ξαναμπεί με ελεύ
θερα κρεβάτια στην επόμενη εφημε
ρία», σημείωσε.

Παράλληλα έκανε έκκληση προς 
τους πολίτες να τηρούν τα μέτρα κατά 
της περαιτέρω εξάπλωσης της πανδη
μίας και τους προέτρεψε να εμβολια
στούν.

Κληθείς να σχολιάσει την εμβολια- 
στική κάλυψη ο κ. Τσαλικάκης επισή-

μανε ότι και στην περιοχή της Β. Ελλά
δος αλλά και στην ευθύνη της 4ης ΥΠΕ 
«έχουν αυξηθεί πολύ τα ραντεβού».

Για τις εκτός ΜΕΘ διασωληνώσεις 
υπογράμμισε ότι «είναι γεγονός πως 
υπάρχουν ασθενείς διασωληνωμένοι 
εκτός ΜΕΘ. Στο ΑΧΕΠΑ αυτή τη 
στιγμή έχουμε 16 τέτοιες περιπτώσεις». 
Ωστόσο, ο κ. Τσαλικάκης πρόσθεσε 
πως οι ασθενείς δεν είναι σε ένα διά
δρομο. Συγκεκριμένα είπε πως εννέα 
περιστατικά βρίσκονται σε ένα χώρο 
της Α’ Παθολογικής ο οποίος έχει δια
μορφωθεί κατάλληλα με όλο τον εξο

πλισμό, ενώ ακόμη δύο ασθενείς βρί
σκονται σε άλλο χώρο που έχει σχεδια
στεί καταλλήλως και οι άλλοι είναι 
στην καρδιολογική. «Στα ΤΕΠ γίνεται 
προσωρινή διαδήλωση μέχρι να μετα
φερθεί ο ασθενής σε κλινική ή σε ΜΕΘ 
ή όπου μπορούμε να νοσηλεύσουμε, 
για αυτό λέμε ότι είναι πιεστική η κατά
σταση», εξήγησε.

Εξάλλου ο διοικητής της 4ης ΥΠΕ 
αναφέρθηκε και στα μονοκλωνικά τονί
ζοντας πως τα έχουν πάρει αρκετοί 
ασθενείς και στην Αλεξανδρούπολη και 
στο ΑΧΕΠΑ. Όπως σημείωσε «οι για

τροί όλων των νοσοκομείων δηλώνουν 
τον ασθενή μέσα από το σύστημα και η 
χορήγηση γίνεται είτε στην Αλεξαν
δρούπολη για τα νοσοκομεία της Θρά
κης και στο ΑΧΕΠΑ για την περιφερει
ακή ενότητα Θεσσαλονίκης».



17;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Αποτελεσματικότερες οι ΜΕΘ για επώνυμους
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

185.43 cm² Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

II θέση μας

Αποτελεσματικότερες 
οι ΜΕΘ για 
επώνυμους
Η καταγγελία των εργαζόμενων στα 
νοσοκομεία ότι, με 114 
διασωληνωμένους εκτός ΜΕΘ, 
υπάρχουν 47 μονάδες που κρατούνται 
κενές για την περίπτωση που θα τις 
χρειαστούν σημαντικά πρόσωπα εκθέτει 
σοβαρά την κυβέρνηση. Ο υπουργός 
Υγείας κάνει τον θιγμένο, μιλώντας για 
ψέματα και fake news. Ο κυβερνητικός 
εκπρόσωπος ζήτησε στοιχεία για να 
διερευνηθεί το ζήτημα. Υποχρέωσή 
τους, όμως, είναι να δώσουν αυτοί 
αξιόπιστα στοιχεία για το πόσες είναι οι 
ΜΕΘ Covid, πόσοι νοσηλεύονται σε 
αυτές και πόσοι είναι διασωληνωμένοι 
εκτός ΜΕΘ. Αντί γι’ αυτό, έχουν δώσει 
προφανέστατη εντολή στα ΜΜΕ της 
λίστας Πέτσα να υποβαθμιστεί η είδηση. 
Έτσι αντιμετωπίζουν μια κοινωνία που 
μετρά ήδη 18.000 νεκρούς 
από την πανδημία.

Την ίδια στιγμή, ξορκίζουν το 
«πολυτελές ΕΣΥ», δηλώνουν 
προκλητικά ότι «δεν θα φτιάξουμε 10 
εκατομμύρια ΜΕΘ», ενώ, από τον 
Μητσοτάκη και τον Πλεύρη μέχρι 
διάφορους πρόθυμους στα κανάλια, 
διαβεβαιώνουν τον απλό κόσμο πως οι 
ΜΕΘ δεν έχουν καμία σημασία και πως 
η μοίρα των διασωληνωμένων, είτε 
εντός είτε εκτός ΜΕΘ, είναι κοινή. Με 
τόσο κόσμο διασωληνωμένο σε κοινά 
κρεβάτια, όχι μόνο ξεκόβουν τη 
δημιουργία των επιπλέον ΜΕΘ που 
προφανώς απαιτούνται, αλλά 
δεσμεύουν και κάποιες από τις 
υπάρχουσες για λόγους δημοσίων 
σχέσεων. Μάλιστα.

Φαίνεται όμως ότι για τους επώνυμους 
οι ΜΕΘ είναι πιο αποτελεσματικές. Κάτι 
θα ξέρει το επιτελικό κράτος. Ο 
Μητσοτάκης δεν έλεγε άλλωστε ότι η 
κοινωνική ισότητα είναι αντίθετη με την 
ανθρώπινη φύση;
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